
Warszawa dnia 03.04.2009 roku 

PROTOKÓŁ nr 03/2009 
z posiedzenia Prezydium ZK ZZPW w dniu 03.04.2009 r 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, 
2. Przedstawienie planu posiedzenia i jego zatwierdzenie, 
3. Sprawy bieżące ZZPW w tym: 

• omówienia pism wpływających i wysyłanych, 
• omówienie spraw organizacyjnych ZZPW, 

4. Wolne wnioski — dyskusja, 
5. Podejmowanie uchwal i decyzji wynikających z posiedzenia Prezydium. 
6. Zakończenie posiedzenia. 

W posiedzeniu Prezydium ZK ZZPW udział wzięli: 

I. Waldemar Ziobro  
2. Marek Jaskulski 
3. Marek Kaczmarczyk 
4. Józef Labuda 
5. Maciej Michalczonek 
6. Zenon Chylicki 
7. Stanisław Kastrau 
8. Jacek Labiga 
9. Maria Watras 

Przewodniczący ZK ZZPW, 

Ad.!. Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro witając wszystkich zebranych dokonał 
otwarcia posiedzenia Prezydium Z.K. 

Ad.2. Po otwarciu zebrania Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia , który został 
zatwierdzony przez zebranych jednogłośnie. 

Ad.3. W sprawach bieżących dotyczących spraw ZK ZZPW omówiono: 

• Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro zapoznał zebranych i omówił 
pisma wpływające do ZK na temat spotkań w spółkach oraz pisma wysyłane 
wynikające z potrzeb członków związku. 
W tym punkcie Stanisław Kastrau zadał pytanie dlaczego z naszego związku 
nie została wysłana odpowiedź na pismo nr WaP / 15165/5232-5 / 2009 z 
dnia 03.02.2009 roku w sprawie przedstawienia dokumentów i złożenia 
wyjaśnień , które wpłynęło do ZK w dniu 11.02.09 odebrane przez J. Łabigę 
i do tej pory nikt z członków Prezydium Z.K ani Z. K. nie został o tym 
powiadomiony i nie udzielono na nie odpowiedzi ? / pismo w załączeniu / 

Po burzliwej dyskusji i wielu wyjaśnieniach członkowie Prezydium postanowili 
że Prezydium Z.K. nie udzieli odpowiedzi na to pismo i nie zajmie żadnego 
stanowiska. 

Decyzja podjęta jednozlośnie przez członków Prendium Z.K. 

• Następnie członkowie Prezydium Z.K omówili sprawy organizacyjne ZZPW w 
tym; 
---- Przewodniczący W. Ziobro przedstawił sytuację związaną ze zgłaszaniem 
ilości członków związku do FORUM ZZ, jest to związane z opłacaniem składek 
członkowskich. Ustalono że obecnie płacić będziemy za 1200 członków. 



---- J. Labiga poruszył sprawę pustych teczek do korespondencji w pismach 
wysyłanych , na razie nikt nic tam nie uzupełniał a chyba pisma jakieś były 
wysyłane .Ustalono że sekretarz to uzupełni. 

---- Przewodniczący W. Ziobro omówił przebieg spotkania FORUM ZZ, 
/ notatka ze spotkania w załączeniu do protokołu./ 

---- J. Labuda poruszył sprawę brania udziału przez przedstawiciela z jego 
organizacji podczas spotkań w CARGO , gdyż jego organizacja zrzesza 160 
członków związku w związku z tym chciałby brać udział w tych spotkaniach .W 
szczególności chodzi o wcześniejszy przepływ informacji o terminach tych 
spotkań a nie o powiadamianie w ostatniej chwili o spotkaniu. W związku z 
powyższym ustalono że pomiędzy czterema członkami Prezydium z 
CARGO będzie większy przepływ informacji i uzgadnianie kto gdzie 
i kiedy idzie na spotkanie w sprawach CARGO. 
Na najważniejsze spotkania będzie jeździć trzech przedstawicieli 

J. Labuda, J. Labi2a , M. Kaczmarczyk. 

---- Z. Chylicki poruszył temat próby zwalniania członków Zarządu z naszego 
związku w organizacji zakładowej u J. Labudy oraz wysyłania na urlopy o nie 
świadczeniu pracy w innych organizacjach, twierdząc że trzeba bronić swoich 
członków do końca a nie spoczywać na laurach. Chyba że pracownicy ci chcą iść 
na te świadczenie sami . 

---- J. Labiga poinformował że ten temat już wyjaśnił z J. Labudą , zadając mu 
pytanie czy wysłał pismo do Dyrektora informujące o ochronie prawnej związku. 

---- J. Labuda zadał pytanie która Ustawa jest ważniejsza , czy Ustawa o Z. Z. 
czy Ustawa o Komercjalizacji i Restrukturyzacji PKP , ponadto prosi o 
informację ilu członków zarządu może podlegać ochronie prawnej z organizacji 
zakładowej. / uzyskał odpowiedź 8 % i Ustawa o Z.Z. / 

---- W. Ziobro wnioskował aby J. Labuda przedstawił jak on obronił członka 
zarządu przed wysłaniem go na nie świadczenie pracy. 

---- J. Labuda skrótowo przedstawił przebieg obrony pracownika przed 
wysłaniem go na nie świadczenie pracy u Dyrektora zakładu. 

---- W. Ziobro wnioskował o uporządkowanie dokumentów związanych z 
rejestracją nowych organizacji zakładowych wynikających z przeprowadzonych 
zmian w PKP. Dlatego prosi o przesyłanie kompletnych dokumentów z 
przeprowadzonych wyborów, które będą potrzebne do rejestracji i KRS. 

---- W związku z powyższym Prezydium ZK przyjęło niw Uchwały w tym: 

Uchwała nr 1 -- Prezydium Zarządu Krajowego ZZPW na swym posiedzeniu w dniu 
03.04.2009 roku podjęło Uchwałę w sprawie rejestracji w KRS n/w organizacji zakładowych: 

-- ZAKŁAD CARGO ŚWIĘTOKRZYSKI, 
--- ZAKŁAD CARGO WSCHODNI PKP S.A. , 
-- ZAKŁAD CARGO GÓRNOŚLĄSKI PKP S.A. , 
— ZAKŁAD IC CENTRALNY ZAKŁAD, 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PODJĘTA JEDNOGŁOŚNIE 
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ZAKŁAD TABORU SKARŻYSKO KAMIENNA, 
— ZAKŁAD TABORU LUBLIN, 
— ZAKŁAD PRZEWOZÓW REGIONALNYCH W LUBLINIE. 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PODJĘTA JEDNOGŁOŚNIE 

  W. Ziobro w nawiązaniu do notatki ze spotkania oraz pisma ze spółki PR 
w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do negocjacji Umowy Społecznej w 
Spółce PR , jako przedstawiciela ZZPW , zaproponował S. Kastrau do udziału w 
tych negocjacjach 

Decyzja podjęta jedno2łośnie przez członków Prezydium Z.K. 

--- S. Kastrau w dalszym ciągu porusza sprawę odpowiedzialności za 
dokumentację w biurze oraz przepływ informacji , która kuleje w naszym 
związku dlatego proponuje aby się nad tym zastanowić jak to zmienić. 

--- W. Ziobro stwierdził że nie można ustalić ostatecznie kto ma być 
odpowiedzialny za dokumentację w biurze związku, gdyż bardzo dużo ludzi 
tu przebywa. 

---- M. Jaskulski zaproponował aby każdy z członków Prezydium który 
wysyła pismo w imieniu ZK dostarczał je do dokumentacji związku. 
W związku z tym zaproponował aby na następnym posiedzeniu Prezydium 
ustalić odpowiedzialnego za biuro. 

Wniosek ten przyjęto jednoełośnie. 

Ad. 4. W wolnych wnioskach omówiono niw tematy: 

---- S. Kastrau zapytał jak przedstawia się obecna sytuacja W. Ziobro, 
---- W. Ziobro poinformował że zaproponowano mu ugodę lecz on podjął decyzję 
że żadnej ugody nie podpisze , dlatego dalej toczy się rozprawa która odbędzie 
się w Gliwicach i wyrok może zapaść w każdej chwili. 

---- M. Michalczonek poinformował że Przewodniczący ZZM Pan Leszek Miętek 
podczas spotkania FORUM ZZ zaoferował pomoc w sprawie W. Ziobro. Ustalono 
że rozmowy te będą prowadzone na zasadzie-bez zobowiązań gdyż jest jeszcze za 
wcześnie a W. Ziobro chciałby brać udział w WKDS gdzie poruszy ten temat. 

---- M. Kaczmarczyk spytał dlaczego nie ma przepływu informacji z posiedzeń 
Sejmu. 
---- M. Michalczonek stwierdził że trzeba czytać naszą stronę ZZPW warsztat .info 
i będzie pełny przepływ informacji. 

---- S. Kastrau zadał pytanie M. Michalczonkowi dlaczego nie odpowiedział A. 
Płotkowskiemu na zadane pytanie./ brak odpowiedzi — nie zadane podczas 
spotkania z PIP/ 

Ad. 5. Po wyczerpaniu wszystkich punktów z planu , posiedzenie Prezydium zakończono. 

Protokół z posiedzenia sporządził: Stanisław Kastrau. 


